
	 	 	 	 	 	 	
Wormerland 21-02-2023 

 

                  Aan het college en collega raadsleden van de gemeente 
                                           Wormerland 

       
 
    Onderwerp : Vragen m.b.t. aanschaf elektrische BOA-Auto  
 
 
 
De fractie van de POV heeft vragen met betrekking tot het ingediende raadsvoorstel : “ Elektrische 
BOA-Auto” d.d. 31-01-2023. 
Dit raadsvoorstel is geagendeerd voor de raadsvergadering van 14 Maart a.s. 
In dit raadsvoorstel wordt gevraagd om het reeds gereserveerde budget voor de aanschaf van een 
electrisch BOA-voertuig van € 18.000,- op te hogen met een bedrag van nog eens € 18.000,- tot een 
totaalbedrag van € 36.000,- 
Deze ophoging is volgens dit voorstel noodzakelijk om niet alleen de aanschaf, maar ook de 
exploitatie te bekostigen. 
Onze fractie vindt het eigenaardig dat er tevens wordt gerept over een aan te schaffen laadpaal, 
terwijl er voor het gemeentehuis reeds een mogelijkheid tot het laden van elektrisch voertuigen 
aanwezig is. 
 
Ook is onze fractie nogal geschrokken van deze substantiele verhoging. 
Wij hebben naar aanleiding hiervan de navolgende vragen: 
 

1. Waarom heeft het college de exploitatiekosten niet direct bij de eerste budgetaanvraag 
meegenomen ? 

 
2. Waarom is er na het opstellen van de beleidsvisie elektrisch rijden geen rekening 

gehouden met een extra laadpaal voor bovengenoemd voertuig ? 
 
3. Kan het college het totaalbedrag verder specificeren ? 

 
4. Heeft het college ook overwogen om een alternatief plan in te zetten ? 

Hiermee doelend op de mogelijkheid tot het leasen van het voertuig ? 
Zo niet, waarom niet ? 

 
 
Graag ontvangen wij op korte termijn de antwoorden op onze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Partij voor Ouderen en Veiligheid  

  M. Haalboom 


